

Mødereferat: *Afdelingsbestyrelsen – afd. 12*  
Tilstede: *Birthe, Enis, Arne*  
Referent: *Arne*

// Møde dato: 3/6-2024

#### Næste møde

- *2/8-24 kl. 16.00 hos Birthe*  
*(planlæg Sommerfest\_2 og ordinære afd. møde)*

#### Referat

- Sætte telt op – mandag 17/6 kl 16 [**Alle**]
- Sommerfest\_1 med bål 23/6 kl 17 – og Sommerfest\_2 11/8 med hoppeborg etc [**Birthe, Alle**]
- Bestille pizza el. lign. til 23/6 [**Birthe**]
- Lave indkøbsliste til Arne til sommerfest\_1 [**Birthe**]
- Forslag til opdatering af ordensregler [**Arne**]
- Foreslå Tanja tidligere frist for indlevering af forslag [**Birthe**]
- Forslag om 15.000 kr til bestyrelsen pr år + evt. kurser [**Arne**]
- Lave forslag om petanque bane placering(er) [**Birthe**]

#### Fra tidligere

- Trådnet på **kældervinduer** – *bestyrelse bør lave forslag*
- **Brandlukker** er fjernet fra grillhytten
- **Sommerfuglebuske** – 2019, *aftalt med Jesper – kan startes til efterår 24* [**Birthe**]
- **Petanque baner** – 2020, *udskydes til 2024 pga øvrige aktiviteter*

#### Aftalte Søbo arbejder

- Metal-sider på det tidligere affaldsskur [*aftalt på markvandring 24 med Ebbe/Jesper*]
- 2024: *Etabler cykelskur foran 23-29*
- Kælder: prop i trin til kælderrum (9-13), fjern dørtrin til pumperum, læg rist over pumper
- Beholde vaskerum fælles, udleje strygerum. Bevare en koldt vands hane i hver dobbelt-bloks kælder
- Ombyt nøgle-cylindere i nogle kælderdøre
- Male gulvet i gildesal (til vinter 24/25)

#### Næste markvandring

- 

#### Emner til årlige afd.møde

- *Indkøb af vandstøvsuger(e)*
- *Forslag om at have- og aktivitets-udvalg søger om et rådighedsbeløb v. mødet*